
Zápisnica č. 4 z verejného zasadnutia OZ  
konaného 09.11.2021 o 18.00 hod. v zasadačke OU 

 
Prítomní poslanci : 6 poslancov 
Neprítomný poslanec: Martin Dvonč 
 
1.Zahájenie schôdze.  
 
Nakoľko bol starosta prítomný len cez video hovor cez mobil, verejné zasadnutie viedol 
zástupca starostu Wiesner, privítal prítomných a zahájil rokovanie. 
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 
 
Zapisovateľka                      Jana Zadubanová 
Overovatelia zápisnice         Anna Smrtičová 
                                             František Špirka 
 
3. Určenie navrhovateľa uznesení : 
 
Navrhovateľ uznesení          Jozef Šarmír 
 
4. Kontrola uznesení: 
 
Uznesenie č. 11/2021 – splnené 
Uznesenie č. 12/2021 – splnené 
Uznesenie č. 13/2021 – plnenie prebieha 
Uznesenie č. 14/2021 - splnené  
 
5. Informácia o prácach, ktoré sa uskutočnili v obci oplotenie škôlky, odvoz sute,  
KD, MŠ. 
 
Oplotila sa škôlka betónovým plotom, celková cena oplotenia bola 2622,40 eur, odvoz sute 
z pozemku na majeri 6600 eur, na uvedenom pozemku ešte zostal materiál z novej ulice 
štrkodrva zmiešaná z 10% zemina. 
 V kultúrnom dome sa vymenili staré ventilátory, vymenili sa svietidlá v kuchyni a v sále 
všetky trubice za  LED trubice , úspora 65%.  
V materskej škôlke sa vymenili 12ks pivničných okien a 3 ks dverí  celková suma bude 7200 
eur. 
 Obec má vypracované geodetické práce intravilán, extravilán a IS zákres pre vypracovanie 
projektu kanalizácie, celková suma za geodetické práce bola 3434,40 eur. V súčasnosti sa 
rieši pozemok pod ČOV v Čataji a prechod cez D1. 
Starosta chce obnoviť projekt na zateplenie MŠ, ak by vyšla výzva na dotáciu. Uvedený 
projekt sa bude ešte prejednávať. Podáme už 5 krát žiadosť o dotáciu na envirofond, alebo je 
možnosť zrealizovať zateplenie z vlastných peňazí. 
 
6. Projekt rozšírenia vodovodu. 
 
O projekte informoval starosta ide o vodovod od fontány pri OU za potok k hlavnej ceste, 
uvedený projekt sa využije, ak by bola možnosť žiadať o dotáciu na rozšírenie vodovodu.  
Vodovodná sieť bude realizovaná i s prípojkami tým, ktorý sa k projektu vyjadrili kladne. 



7. Návrhy na rozpočet od komisií – poslancov OZ. 
 
Rozpočet sa bude riešiť na pracovnej schôdzi koncom novembra, kde poslanci dajú svoje 
požiadavky. 
Starosta informoval, o situácií v rodine p.Ťažkej so synom Paľom a o pomoci, ktorú 
onkologický pacient potrebuje  a sám na to nemá prostriedky.  
P.Wiesner navrhol ,aby pomohol obecný úrad vybaviť pre p. Ťažkého invalidný dôchodok, 
lebo sám si to vybaviť nedokáže. 
 
8. Pripravované doplnenie ÚP obce na rok 2022. 
 
ÚP sa obnovuje, každé 4 roky, kde sa zapracujú požiadavky obce, ale ak nie sú žiadne zmeny 
potrebné ÚP sa meniť nemusí.      
ÚP robí obec Báhoň a starosta pošle do Báhoňa náš ÚP, kde sa riešila Slnečná ulica, aby sa 
prepojila s Báhoňom.  
Poslanec Šarmír sa pýtal či máme zameranú cestu za potokom od uličky po závlahu a po cestu 
I.tr. Odpoveď:nakoľko geodet nemal čas prisľúbil, že cestu pripraví  v zimnom období. 
 
9. Správa audítora rok 2020. 
 
Uvedenú správu mali poslanci zaslanú pred zasadnutím. K správe prijali uznesenie a správa je 
prílohou zápisnice. 
 
10. Žiadosti. 
 
- Materská škola požiadala o delegovanie člena do rady školy s rady poslacov. 
Za člena rady zvolili p. Františka Špirku. 
-Je potrebné zrušiť uznesenie č. 8/2011, kde sa na základe žiadosti Ing. Tirpáka súhlasilo 
s odpredajom pozemku parc.č. 524/36 o výmere 8 m2 podľa geometrického plánu č. 1023/06 
zo dňa 18.7.2006, z dôvodu vypracovania nového geometrického plánu číslo 611687/2021 zo 
dňa 24.9.2021, kde je vytvorené nové parc.č. 524/109. Poslanci uznesenie zrušili a pán Tirpák 
si dá novú žiadosť o odpredaj a prerokuje sa na verejnej schôdzi v decembri. 
 
11. Diskusia. 
 
- starosta informoval, že so starostom z Igramu bol za p. farárom a dali zamerať budovu pri 
kostole, kde sa stretáva DOMKA. Domka chce investovať do rekonštrukcie klubu a zmeniť 
na pastoračné centrum pre všetkých a  k tomu potrebujú stavbu zameranú, zapísanú na 
katastri, projekt, statiku  a zmluvu o prenájme budovy. 
- poslanec Wiesner oboznámil prítomných, že na budúci rok bude 140 rokov od založenia 
Hasičov, z toho dôvodu chcú urobiť slávnosť 25.6.2022. Poslanec oslovil už skupiny 
na cenovú ponuku, chce dať vyrobiť malé vlajky, odznaky a pamätné stuhy pre zúčastnené 
družstvá. Na večer sa objedná skupina, ktorá bude hrať na večernej zábave. 
Poslanec Šarmír navrhol poslancovi Wiesnerovi, aby mu preposlal svoje požiadavky a aj on 
sa pokúsi získať nejaké cenové ponuky. 
  
 
 
 
 



12. Návrh uznesení. 
 
Uznesenie č. 15/2021 – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu nezávislého 
                                       audítora z účtovnej závierky k 31.12.2020. 
                                       Za:  6                      Proti:  0              Zdržal sa:  0    
 
Uznesenie č. 16/2021 – Obecné zastupiteľstvo podľa zákona č. 596/2003 Z.z. v znení 
                                       neskorších predpisov deleguje zástupcu do rady školy v MŠ Kaplna 
                                       Ing. Františka Špirku. 
                                       Za:  6                        Proti:  0             Zdržal sa:  0 
 
Uznesenie č. 17/2021 - Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 8/2011 z dôvodu  
                                       nezrovnalostí v geometrickom pláne č. 1023/06. 
                                       Za:  6                          Proti:  0            Zdržal sa: 0 
 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie všetky informácie od starostu obce a od poslancov 
obce Kaplna 
 
V Kaplne 11.11.2021 
 
 
 
Zapisovateľka zápisnice  :  Jana Zadubanová                      __________________________ 
 
 
 
Overovatelia zápisnice    :  Anna Smrtičová                       ___________________________ 
 
 
                                            František Špirka                      ___________________________ 
 
 
 
 
 
 
 
Starosta obce Kaplna :        Vladimír Vittek                      ____________________________ 
 
         
 
 


